
 

Αθήνα, 8 Οκτωβρίου 2021 

Ερώτηση 

Προς την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

Θέμα : Εικόνες εγκατάλειψης στην Πανεπιστημιούπολη Σερρών του 

ΔΙΠΑΕ – Μεγάλες οι ευθύνες της διορισμένης Διοικούσας Επιτροπής και 

προσωπικά της Υπουργού Παιδείας και Θρησκευμάτων   

 

Εικόνες εγκατάλειψης παρουσιάζει η Πανεπιστημιούπολη Σερρών του ΔΙΠΑΕ 

σκορπώντας απογοήτευση αλλά και οργή τόσο στην ακαδημαϊκή κοινότητα όσο 

και στην τοπική κοινωνία. Ενώ όλοι περιμέναμε με αγωνία να ανοίξει και πάλι 

τις πύλες του το ακαδημαϊκό ίδρυμα και να υποδεχτεί και πάλι φοιτητές μετά 

από δύο χρόνια εξ αποστάσεως εκπαίδευσης, διαπιστώνεται ότι λόγω μη 

ύπαρξης προσωπικού καθαριότητας η Πανεπιστημιούπολη δεν μπορεί να 

λειτουργήσει με όρους ασφάλειας της δημόσιας υγείας. Το γεγονός αυτό έχει 

ήδη προκαλέσει δύο φορές την αναβολή της έναρξης των μαθημάτων που 

επρόκειτο να ξεκινήσουν στις 27 Σεπτεμβρίου, εν συνεχεία στις 4 Οκτωβρίου, 

πλέον στις 11 Οκτωβρίου και όπως όλα δείχνουν έπονται και άλλες αναβολές.  

Όπως αποκαλύφθηκε, η απουσία προσωπικού καθαριότητας είναι γνωστή στη 

Διοικούσα Επιτροπή του ΔΙΠΑΕ (που έχει διορίσει με προσωπική της απόφαση 

η Υπουργός ΠΑΙΘ, εξαιρώντας από την εκπροσώπηση την 

Πανεπιστημιούπολη των Σερρών για λόγους που ποτέ δεν εξηγήθηκαν) ήδη 

από τα Χριστούγεννα του 2020. Παρ΄ όλα αυτά όμως, δεν εκκίνησε έγκαιρα τις 

διαδικασίες ανάδειξης νέου αναδόχου καθαριότητας και φύλαξης, με 

αποτέλεσμα 10 μήνες μετά, να μην έχει γίνει η σχετική διαγωνιστική διαδικασία 

και η Πανεπιστημιούπολη Σερρών, όπως και συνολικά οι εγκαταστάσεις του 

ΔΙΠΑΕ, να μην διαθέτουν το αναγκαίο προσωπικό για να μπορέσουν να 

λειτουργήσουν με την υγειονομική ασφάλεια που απαιτείται σε αυτές τις 

συνθήκες της πανδημίας. Το γεγονός της πραγματοποίησης των μαθημάτων 

έκρυψε «κάτω από το χαλί» τον αδικαιολόγητο εφησυχασμό της διορισμένης 
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διοικούσας επιτροπής, η οποία μη έχοντας την υποχρέωση να λογοδοτεί στην 

ακαδημαϊκή κοινότητα του ΔΙΠΑΕ, δεν φρόντισε για την έγκαιρη εκκίνηση των 

διαγωνιστικών διαδικασιών.  

Η επιλογή άλλωστε της πολιτικής ηγεσίας του ΥΠΑΙΘ να διορίσει πρόσωπα της 

αρεσκείας της χωρίς καν να εξασφαλίσει την ισότιμη εκπροσώπηση του 

συνόλου των πανεπιστημιουπόλεων, που έχουμε καταγγείλει στη Βουλή (Αριθ. 

Πρωτ. Ερώτησης  4419/21.02.2020) χωρίς ποτέ να λάβουμε απαντήσεις, σε 

συνδυασμό και με την πανδημία δεν επέτρεψε μέχρι τώρα την ανάδειξη των 

προβλημάτων που προκαλεί ειδικά στην ακαδημαϊκή κοινότητα (καθηγητές, 

φοιτητές, διοικητικό προσωπικό) η έλλειψη εκπροσώπησης της 

Πανεπιστημιούπολης των Σερρών. Το αποτέλεσμα είναι, οι καθηγητές του 

ΔΙΠΑΕ στις Σέρρες να έχουν επιδοθεί τις τελευταίες ημέρες σε μια σειρά 

εκκλήσεων προς την τοπική αυτοδιοίκηση και τον εμπορικό κόσμο των Σερρών 

προκειμένου να αποκατασταθεί όσο γίνεται η εικόνα του μέχρι πρότινος 

στολιδιού της πόλης των Σερρών και να υποδεχτούν τους φοιτητές δύο 

συνεχόμενων ετών (πρωτοετείς και δευτεροετείς) σε ένα περιβάλλον καθαρό, 

λειτουργικό και βέβαια δημοσιονομικά ασφαλές.  

Τις τελευταίες ημέρες μάλιστα, διακινείται η φήμη ότι πρόκειται να λυθεί το 

πρόβλημα μέσω της πάγιας πλέον τακτικής της κυβέρνησης της ΝΔ, των 

απευθείας αναθέσεων μέχρι την ολοκλήρωση του διαγωνισμού, με ότι αυτό 

μπορεί να συνεπάγεται για το κόστος των υπηρεσιών που θα πληρωθούν από 

τον προϋπολογισμό του Πανεπιστημίου. Δεν είναι λίγες μάλιστα οι φωνές που 

ψιθυρίζουν ότι σκοπίμως προκλήθηκαν αυτές οι καθυστερήσεις προκειμένου 

να επιλεγεί ως λύση η απευθείας ανάθεση, άποψη που σαφώς δεν 

συμμεριζόμαστε.  

Λαμβάνοντας όμως υπόψη ότι η διορισμένη Διοικούσα Επιτροπή είχε τεράστια 

χρονικά περιθώρια να εξασφαλίσει σύννομα τις αναγκαίες υπηρεσίες 

καθαριότητας και φύλαξης, ο καθένας αναρωτιέται εάν είναι θέμα ικανοτήτων 

της διορισμένης διοίκησης ή αν συντρέχουν άλλοι λόγοι που θα μπορούσαν να 

προσφέρουν άλλοθι σε μια ακόμη καταγεγραμμένη αποτυχία του «επιτελικού» 

κράτους.  

Σε κάθε περίπτωση και δεδομένου ότι η Διοικούσα Επιτροπή λογοδοτεί στην 

Υπουργό και όχι στην ακαδημαϊκή κοινότητα, η Υπουργός οφείλει να απαντήσει 

τόσο για τους λόγους που κρατούν τελικά την Πανεπιστημιούπολη Σερρών 



κλειστή για τους φοιτητές και τους καθηγητές για άγνωστο προς το παρόν 

χρονικό διάστημα αλλά και για ποια λύση θα επιλεγεί προκειμένου να γίνουν τα 

μαθήματα και να μην χαθεί το εξάμηνο. Δοθείσης της ευκαιρίας, η τοπική 

κοινωνία των Σερρών καθώς και οι καθηγητές της Πανεπιστημιούπολης των 

Σερρών θα ήθελαν να μάθουν και τους λόγους αποκλεισμού της 

Πανεπιστημιούπολης από την Διοικούσα Επιτροπή και αν έχει σκοπό η 

Υπουργός ΠΑΙΘ να αποκαταστήσει αυτή την αδικία που θα προκαλέσει 

πληθώρα λειτουργικών και όχι μόνο προβλημάτων στο συγκεκριμένο 

παράρτημα του ΔΙΠΑΕ, αναγνωρίζοντας το λάθος της.     

ΕΠΕΙΔΗ δεν δικαιολογείται από τα Χριστούγεννα του 2020 μέχρι τον Οκτώβριο 

του 2021 να μην έχει ολοκληρωθεί η διαγωνιστική διαδικασία για υπηρεσίες 

καθαριότητας και φύλαξης στο ΔΙΠΑΕ 

ΕΠΕΙΔΗ σε συνθήκες πανδημίας δεν είναι δυνατόν να πραγματοποιηθεί η 

διδασκαλία των μαθημάτων δια ζώσης χωρίς να έχει εξασφαλιστεί η 

απαρέγκλιτη τήρηση των υγειονομικών πρωτοκόλλων που έχουν οριστεί για τη 

λειτουργία των πανεπιστημίων  

ΕΠΕΙΔΗ η Πανεπιστημιούπολη των Σερρών δεν είναι υποδεέστερη των άλλων 

παραρτημάτων του ΔΙΠΑΕ ώστε να μην εκπροσωπείται στη διοίκηση  

ΕΠΕΙΔΗ η επαναλειτουργία των Πανεπιστημίων με φυσική παρουσία φοιτητών 

και καθηγητών θα αναδείξει μια σειρά ακόμη προβλημάτων που προκαλεί η μη 

εκπροσώπηση της Πανεπιστημιούπολης των Σερρών στη Διοικούσα Επιτροπή 

του ΔΙΠΑΕ 

ΕΠΕΙΔΗ  η ως φαίνεται «αναγκαστική» πλέον υιοθέτηση της τακτικής της 

απευθείας ανάθεσης συνεπάγεται για τον προϋπολογισμό του ΔΙΠΑΕ 

αυξημένο κόστος και άρα θα στερήσει πολύτιμους πόρους από το 

Πανεπιστήμιο με υπ΄ αριθμό πρώτο θύμα πιθανότατα την Πανεπιστημιούπολη 

των Σερρών που δεν εκπροσωπείται στην Διοικούσα Επιτροπή 

ΕΠΕΙΔΗ τόσο οι καθηγητές και οι φοιτητές, όσο και η τοπική κοινωνία έχουν 

ανάγκη να ζωντανέψει και πάλι η πανεπιστημιούπολη μετά από δύο χρόνια και 

κάθε ημέρα που χάνεται αποτελεί ένα πλήγμα 

 

Ερωτάται η αρμόδια Υπουργός: 

1. Πώς αιτιολογείται το γεγονός ότι από τα Χριστούγεννα του 2020 

μέχρι τον Οκτώβριο του 2021 δεν έχει ακόμη ολοκληρωθεί ο 



σχετικός διαγωνισμός για την έγκαιρη ανάθεση των υπηρεσιών 

καθαριότητας και φύλαξης του ΔΙΠΑΕ; 

2. Πώς και πότε θα εξασφαλιστεί η αναγκαία καθαριότητα και φύλαξη 

στην Πανεπιστημιούπολη Σερρών ώστε να ξεκινήσουν και πάλι τα 

δια ζώσης μαθήματα όπως θα ξεκινήσουν στα υπόλοιπα 

πανεπιστήμια της χώρας;   

3. Η λύση που θα επιλεγεί συνεπάγεται πρόσθετη επιβάρυνση στον 

προϋπολογισμό του ΔΙΠΑΕ και πώς θα εξασφαλιστούν τυχόν 

πρόσθετοι πόροι ώστε να μην γίνουν περικοπές σε άλλα αναγκαία 

λειτουργικά έξοδα; 

4. Πώς και πότε θα ξεκινήσουν τα μαθήματα ώστε να μην χαθεί το 

εξάμηνο; Θα προκρίνει τη λύση της τηλεκπαίδευσης και αν ναι για 

ποιο χρονικό διάστημα;  

5. Για ποιους λόγους δεν εκπροσωπείται η Πανεπιστημιούπολη των 

Σερρών στη Διοικούσα Επιτροπή και δεν έχει φροντίσει μέχρι 

σήμερα για την εκπροσώπησή της παρόλο που της έχει 

επισημανθεί η αδικαιολόγητη αυτή παράλειψη; 

6. Σκοπεύει έστω και τώρα να επιτρέψει την εκπροσώπηση της 

Πανεπιστημιούπολης των Σερρών στη Διοικούσα Επιτροπή ώστε 

να επιλυθούν τυχόν προβλήματα που υπάρχουν και να μην 

εξελιχθεί η Πανεπιστημιούπολη Σερρών στο «φτωχό συγγενή» τα 

άλλων Πανεπιστημιουπόλεων του ΔΙΠΑΕ;  
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Μάρκου Κώστας 

Νοτοπούλου Κατερίνα 
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